

Sejlklubben København

Referat fra bestyrelsesmødet den 20.februar 2025

Til stede: Søren Axelsen(formand), Sten Emborg, Dorthe Kjerulf, Asger Nielsen, Asbjørn Jørgensen, Jonas Thing, Daniel Bred, Martin Frandsen, Søren Oster (havnefoged), Tony Jørgensen

Afbud: Hans Borgstrøm, Morten Petersen

Dagsorden

1. Velkomst og konfirmation af dagsordenen:

Fantastisk hjemmelavet Spaghetti Bolognese a la Søren Oster.

2. Formandens orientering

Intet nyt om Havne tunnelen, håber på minimal påvirkning af gennemsejlingen. Update til klubben på generalforsamlingen.

Der er indkøbt nye nøglebrikker, så alle medlemmer kan få adgang til klubhuset. Dermed afsluttes også diskussionen om kodning af låsen. Gæster og Vinterliggerer har herefter kun adgang til klubhuset ved invitation fra HF og medlemmer.

3. Status fra udvalgene

a. Pladsudvalget

Havnepladsfordelingen kører fint. Udgangspunktet var 34 ledige pladser mod 110 ønsker. Alle får svar inden 1.april.

Nummerering og registrering af stativer ruller. Stor forventning til at der kan bortskaffes en hel del ikke brugbare stativdele fra landpladserne.

"Optagning med mast" planlægning er i gang, Forventes udsendt sammen med sjak oversigten for søsætningen.

b. Drifts/hus udvalget:

Der er arrangeret arbejdsdag den 9. marts (15-18). Kom med input til ting der skal laves. Oprydning i havnen, 8moler broer og stensætningerne bliver en del.

c. Kommunikationsudvalg:

En del hjemmesider indeholder ud-dateret links og materiale. Udvalgene bedes opdaterer deres hjemmesider. Send ny tekst til webmaster Peter Kiring.

d. Sejlerskolen: (Mortens mail input)

Sejlerskolen har fået et lille skoleudvalg, til fordeling af opgaver.

Der har været meget skriveri omkring Dansk Sejlunions triste beslutning omkring uddannelse. Den 25/2 er der møde i K.A.S. for hele kredsen for at prøve at finde en samlet løsning. Der er flere forslag i spil: 1. At kredsen bliver godkendt som kursusudbyder af søfartsstyrelsen. 2: At der laves et samarbejde med en af de to tilbageværende professionelle kursus-organisationer.

Det er lykket SKK at få alle teoriprøver planlagt og på plads i DS-regi inden de lukker ned.

e. Sportsudvalg:

Foreløbig ingen tilbagemelding på bestyrelsens feedback efter orienteringsmødet

f. Festudvalg:

Kører godt, med stor tilslutning. Udvalget skal huske også at have fokus på indtægterne; opkrævning af deltagergebyr m.v.

g. Sikkerhed:

Meget tæt på at fuldføre sikker havn opgaverne.

Der bør være skilte ved broerne om ophold på eget ansvar. Dette med sigte på de mange naboer som spadserer i havnen.
Regnskabet viser en ikke uvæsentlig post til snerydning/saltning, det undersøges hvad denne faktisk dækker.

h. Kapsejladsudvalg:

Klubben traditionelle kapsejladser kører fint. Der er dog ingen, der deltager i mødet om distancesejladser ved Maritime Dage i Fredericia.

4. Fra havnefogeden

Havnefogeden deltager i FLID-mødet i Helsingør.
Plastrør til stålplælene er hjemtaget

3 både i havnen er fundet ikke sødygtig. Ejerne får en tidsfrist hvorefter bådpladsen mistes og båden sættes på land for ejers regning.

5. Gennemgang af aktionslisten:

Opdateret Aktionsliste vedlagt nedenfor.

6. Indkomne forslag til dagsordenen

- a. Planlægning af generalforsamlingen torsdag den 10. april
Asbjørn udsender indkaldelse i god tid inden deadline. (Indkomne forslag 4 uger før, materiale udsendes 2 uger før generalforsamlingen.
Stefan har nikked til at være dirigent .
Sandwicher bestilt hos Allan
Referent: Finn Kristiansen blev foreslået.
Til Beretningen er der foreløbig kun modtaget bidrag fra bidrag fra husudvalget, rykker udsendt 15/2.
Orienterings om forsikringsforhold ved bådhandtering (aktion fra sidste GF) inkluderes beretningen.
- b. Forslag om havneafgiften for gæstesejlere jf Daniels mail 21. januar.
Daniels analyse og anbefaling blev bifaldet. Priserne justeres takstbladet.
- c. Trækvogne/trillebøre til broerne (Asger)
Det blev ikke besluttet at anskaffe trækvognen til broerne.

7. Økonomi:

Efter gennemgang af tidligere kommunikeret budget 2025, med tanke på at 600K DKK af egenkapitalen er bundet som garantisum for lejekontrakten, blev vi enige om at det budgetterede årlige underskud er uholdbart på sigt.

Følgende forslag til justering af budgettet blev tiltrådt:

- a. Hæv landpladstariffen til 145 DKK /m² ; landpladstariffen er stadig billigere end vandplads. Der vil fortsat være mulighed for betale sommerland i stedet for sommervand.
- b. Sportsbådsbudget reduceres til 75 KDKK; det samme som for sejlernes skolen
- c. Forskellige Indtægter og udgifter (f.eks. bådhandtering og el justeres) i forhold til faktiske bevægelser i 2024.

Passive kontingenter stiger ikke (der er kun 15 passive medlemmer)

8. **Eventuelt:**

Flere medlemmer har ønsket publiceret bøjeladsliste inklusiv bådnavn og ejeres medlemsnummer. Argumentet er mulighed for kontrol af anciennitet. Det er muligvis et GDPR-problem, og pladsudvalgets tildeling beror alene på anciennitet i forhold til bådens størrelse. En stor båd kan ikke tildeles en for lille plads. Den til enhver tid opdaterede Bøjeladsliste kan ses på havnekontoret.

9. **Næste møder og forplejning**

20.marts (sidste møde inden generalforsamling).
Jonas sørger for sandwich og sødt til kaffen.

Referent Tony Jørgensen,
Sundkrogen. 26. februar 2025

Aktionsliste opdateret 20/02/2025	Ansvarlig	Ikke startet	Igangværende	Fuldført
Sikker havn – renovering af vores redningsudstyr, næsten færdig	Sten		X	
Frivillighedsaftens – et årligt arrangement –Hvornår skal den afholdes. Kommer med udspil.	Jonas + Asger		X	
Introarrangement til nye medlemmer – repræsentanter fra udvalgene - Se ovenstående	Jonas + Asger		x	
Opdatere takstblad for gæstesejler	Asbjørn		x	
Nyt APCOA skilt med 24 timers betaling langs havnekajen. Det erkendes at mulighederne er udtømte. Hjemmesiden er opdateret	Tony			X
“PIXI”-instrukser med CC arbejde forsætter med Søren	Tony		X	
Tryk forsikringsanmeldelse beskadiget el-stander. Hul igennem til ejer, skal opfølges.	Asbjørn		X	
Nordhavnssøspejdere snak Vender tilbage med konkrete forslag	Jonas		X	
Broværter – de skal findes Shortliste er lavet, prikkerunde har været igang. To fra bro 5, 7, 8 er hyret. Vi mangler flere fremadrettet.	Asger		X	
Sjak forsikringsansvar Vi venter til afventning fra den pågældende sag er afsluttet. Asbjørn finder policen	Dorthe Asbjørn		X	
Adgangskontrolsystem. Der er købt nye nøglebrikker, Gæster har inviteret adgang.	Morten			X
Opgradering eller udskiftning af Beas maskine. Sat i bero.	Asger			X
Få lavet en bestyrelsesmailgruppe	Asger			X

Stativregister Dorthes medhjælpere aktiveres. Ny frivillig kaldet Oliver har meldt sig.	Tony		X	
Møde med kasserer og husudvalg om budget	Asbjørn/Asger			X
Plan for censorer til vores kommende elever	Morten		x	
Ny ansvarlig for festudvalget Inviteres til maj-mødet	tbd		x	
Tursejlerne arrangement i klubhuset	Sten		X	